
Dl Minuc propune suma de 8.000 lei pentru transportul celor 2600 mc de masa

lemnoasa si daca se mai pune in valoare masa lemnoasa va plati in continuare in urma

negocierilor.
Srrlusa spre aprobare aceasta propunere a fost aprobata in unanimitate de voturi de

catre consitierii prezenti la sedinta.
In continuare se trece la punctul 5 ala ordinii de zi: Intrebari, interpelari, raspunsuri,

alte probleme ale activitatii curente.
La acest punct al ordinii de zi, domnul presedinte da cuvantul consilierilor.

Dl. Viceprimar arata faptul ca prin rectificarea de buget din data de 31.03.2014 s-a

aprobat ieabilitarea strazilor Morii, Nucilor si Cozia din sat Obreja.

ui t upu Nicolae - tehnician constructor explica faptul ca trebuie eliberate aceste strazi

de deiuneri de balsat, nisip, lemne, iar cei care vor sa-si introduca apa potabila sa o

introduca pana nu se betoneaza aceste strazi.
DlLazar iratafaptul ca nu s-au invitat consilierii locali la inaugurarea Monumentului

Eroilor.
Intrucat nici un consilier nu si-a mai manifestat dorinta de a interveni la acest punct al

ordinii dezirdomnul viceprimar Peia Ion, impreuna cu domnul Baba dorin -
presedinte de sedinta, -,rito-"sc consilierilor prezenti pentru participarea la sedinta si

declara inchise lucrarile acestei sedinte.
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